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رئیس جمهور با اشاره به تلاش دولت برای عدالت محور 
کردن بودجه ۱۴۰۱ براساس سند آمایش سرزمینی، اظهار 
داشت: جهت گیری مبنایی دولت در راستای مردمی کردن 

اقتصاد و عدالت محوری در همه عرصه هاست.
ســیدابراهیم رئیسی صبح سه شنبه در بیست وپنجمین 
گردهمایی سراســری ائمه جمعه کشور، در تبیین جایگاه 
و اهمیت والای آئین عبادی سیاســی نماز جمعه در کشور 
گفت: امروز تریبون نماز جمعه محلی برای تبیین مســائل 
کشور و کانون ایجاد امید و بیان دغدغه های مردم است. ائمه 
جمعه حلقه واسط میان مردم و مسئولان به شمار می آیند 
و بر همین اساس می توان گفت که این علمای بزرگوار نقش 
بسیار حائز اهمیتی در کارآمدی نظام حکمرانی دارند و در 

توفیقات دولت سهیم هستند.
رئیــس جمهور بــا تاکید بر نقش مهــم ائمه جمعه در 
شکل گیری ارتباط موثر و مفید و میان دولت و ملت، افزود: 
ائمه محترم جمعه از فرماندهان جهاد تبیین در اقصی نقاط 
کشــور هســتند و به دلیل ارتباط وثیقی که با بدنه جامعه 
دارند، زبان گویای مردم به شمار می آیند لذا نقش مهمی را 
انتقال مطالبات مردم به مسئولان ایفا می کنند. از این منظر، 
نقش ائمه جمعه در ساختار نظام حکمرانی کاملا مبنایی و 
راهبردی است. رئیسی در دومین بخش از سخنرانی خود، 
به تبیین عملکرد دولت در عرصه های مختلف در یک سال 
گذشته پرداخت و با اشاره به توفیقات بدست آمده در حوزه 
دیپلماســی، اذعان داشت: از ابتدای اســتقرار دولت اعلام 
کردیم که تقویت سیاســت همسایگی، اصل مبنایی دولت 
در حوزه دیپلماســی است و در همین راستا گام برداشتیم. 
خوشــبختانه این تغییر ریل راهبردی، ســبب شد که تراز 
تجاری ایران با همســایگان مثبت شود و ارزش مبادلات به 
چندین برابر گذشــته ارتقا یابد. رئیس جمهور برنامه ریزی 

برای تامین امنیت غذایی و افزایش حجم تولیدات کشاورزی 
را دیگر توفیق دولت در ماه های گذشــته خواند و گفت: در 
بخش کشاورزی در اثر برنامه ریزی های صورت گرفته، شاهد 
افزایش قابل توجهی در حجم تولیدات بوده ایم و تا به امروز 
قریب هفت میلیون تن محصول از کشاورزان خریداری شده 

است.
رئیس جمهور در ادامه در تشــریح برنامه های دولت در 
حوزه جذب سرمایه گذاری، گفت: رونق اقتصاد ملی و ارتقای 
شاخص های اقتصادی در کشور بدون جذب سرمایه گذاری 
داخلی و خارجی ممکن نیست. دولت برنامه های متنوعی در 
این حوزه دارد و تلاش می کند از طریق جذب سرمایه گذاری 

در راستای توسعه اشتغال پایدار، رونق تولید و رشد اقتصادی 
گام های مستحکمی بردارد.

رئیسی همچنین با اشاره به تلاش دولت برای عدالت محور 
کردن بودجه ۱۴۰۱ براساس سند آمایش سرزمینی، اظهار 
داشت: جهت گیری مبنایی دولت، در راستای مردمی کردن 
اقتصــاد و عدالت محوری در همه عرصه هاســت. بر همین 
اســاس چه در قانون بودجه سالیانه و چه در تدوین برنامه 
هفتم توســعه، تلاش داریم به سمت تحقق عدالت و مردم 

محوری حرکت کنیم.
رئیس جمهور با اشــاره به برخی مطالب مطرح شــده 
از ســوی ائمه جمعه، مبنای انتصابــات در دولت را جذب 

نیروهای کارآمد، پرتلاش و باانگیزه عنوان کرد و گفت: بارها 
تأکیــد کرده ایم و دولت از نیروهای کارآمد، جوان و انقلابی 
اســتفاده شود و نیروهای بی انگیزه و ناکارآمد کنار گذاشته 

شوند.
رئیسی همچنین با اشاره به بحث عفاف و حجاب گفت: 
اجرای قانون ملاک اســت و در این زمینه نباید بر اســاس 

سلایق شخصی عمل کرد.
رئیس جمهور در بخش پایانی ســخنان خود به موضوع 
مذاکرات برای رفع تحریم ها اشــاره کرد و گفت: جمهوری 
اســلامی ایران هرگز از میز مذاکره کنار نرفت. این غربی ها 
بودند که در حیــن انجام مذاکرات با صــدور قطعنامه در 
شورای حکام آژانس بین المللی انژری اتمی در این مذاکرات 

بحران ایجاد کردند.
رئیسی با بیان اینکه به نتیجه رسیدن مذاکرات بیش از 
همه چیز نیازمند اراده طرف مقابل است، خاطرنشان کرد: 
موضوع جمهوری اســلامی ایران منطقی و عقلانی است و 
بدیهی اســت طرف مقابل هم اگر منطقی و عقلانی رفتار 

کند، مذاکرات می تواند منتج به نتیجه شود.
رئیس جمهــور امیدآفرینی در میان مــردم را اولویت 
اصلی کشور خواند و گفت: امروز از هر زمان دیگری نسبت 
به آینده کشــور امیدوارتریم و با اتکا به داشته های خود و 
همچنین به پشتوانه ملت و رهبری معظم انقلاب شرایط را 

به نفع مردم تغییر خواهیم داد.
پیــش از ســخنان رئیس جمهــور حجت الاســلام و 
المسلمین موسوی فر، حجت الاسلام و المسلمین محامی 
و حجت الاسلام و المسلمین شعبانی نمایندگان ولی فقیه 
در استانهای خوزستان، سیستان و بلوچستان و همدان به 
نمایندگی از ۹۰۰ امام جمعه کشور به بیان برخی مسائل و 

موضوعات کشور پرداختند.

رئیس جمهور در گردهمایی سراسری ائمه جمعه:

امروز از هر زمان دیگری نسبت به آینده کشور امیدوارتریم

معــاون رئیس جمهور در امور زنان گفت: قانون دورکاری 
هنوز هم وجود دارد و لغو نشده است. بخش نامه شده است که 
خانم ها همچنان می توانند در زمان غیرکرونا و زمانی که ادارات 
باز اســت، از قانون استفاده کنند.   به گزارش حوزه سیاسی 
ایرنا، انسیه خزعلی در حاشیه نمایشگاه رویداد مدیریت ایران 
در جمع خبرنگاران گفت: قانون دورکاری هنوز هم وجود دارد 
و لغو نشــده است. بخش نامه شده است که خانم ها همچنان 
می توانند در زمان غیرکرونا و زمانی که ادارات باز اســت، از 
قانون استفاده کنند.  معاون رئیس جمهور در امور زنان افزود: 
اما این قانون بســتگی به این دارد کــه مدیر مربوطه چقدر 
همکاری کند و کاری که انجــام می دهند، قابلیت دورکاری 

دارد یا خیر. مسئله دورکاری، آنگونه که باید در ادارات ما انجام 
نگرفت. در بعضی از اســتان ها مثل استان فارس، از دورکاری 
به خوبی استفاده شد و دقیقاً مربوط به مدیر ارشد این استان 
بود که به این مســئله اعتقاد داشت.   خزعلی در ادامه اضافه 
کرد: امیدواریم در اســتان های دیگر هم شاهد این باشیم که 
همــکاری لازم از طرف مدیران بــا کارمندان زن، بخصوص 
کارمندانی کودک زیر ۶ ســال دارند یا باردار هستند، صورت 

بگیرد.   وی تاکید کرد: برنامه همیشــه پشتیبانی، همکاری 
و یاری با زنان بوده تا بتوانند مســئولیت های خود چه درون 
و چه بیرون از خانه، را آنگونــه که باید انجام بدهند. معاون 
رئیس جمهور در امور زنان در ادامه به تلاش ها و برنامه های 
معاونت رئیس جمهور در امور زنان اشاره کرد و گفت: تلاش 
این اســت که حمایت از زنان در محیط کاری انجام بگیرد، 
بحث های مرخصی ها پیگیری می شود تا بیشتر عملیاتی شود، 

پیگیر پرداخت حقوق مرخصی زایمان و معوقات آن هستیم. 
همچنین پوشــش بیمه های نازایی به صورت وسیعی انجام 
می گیرد.  خزعلی اضافه کرد: همچنین بحث های دیگری که 
مربوط به کار بانوان است، نظام واره کاری را در دست داریم که 
با توجه به مسائل مختلف بانوان می توانیم این مسئله شغلی 
را تنظیم کرده و به تصویب برســانیم.   وی گفت: لایحه های 
مربوط به پیشگیری از طلاق را در دست داریم. مصوبه هایی 
مربوط به مشاوره هایی که برای ســال های اول ازدواج است 
در دست داشــتیم. همچنین دو مصوبه در ارتباط با ساختار 
اداری درباره زنان و مشاوره های زنان و زنان سرپرست خانوار 

در دست داریم.

نماینــدگان مجلس بــا تقاضای تحقیــق و تفحص از 
شرکت های ایمیدرو و ایدرو در حوزه فولاد موافقت کردند.

به گزارش ایرنا، در نشســت علنی دیروز- ســه شنبه ۴ 
مرداد ماه- مجلس شورای اسلامی گزارش کمیسیون صنایع 
و معادن مبنی بر رد تقاضای تحقیق و تفحص از شرکت های  
ایمیدرو و ایدرو در حوزه فولاد در دســتور کار مجلس قرار 
گرفــت و نمایندگان با ۱۵۳ رای موافق و ۵۳ رای مخالف و 
۱۱ رای ممتنع از ۲۲۷ ماخوذه با تقاضای تحقیق و تفحص 

از این شرکت ها موافقت کردند.
براساس این گزارش مصطفی طاهری رئیس کمیسیون 
صنایع و معادن مجلس در تشریح گزارش کمیسیون عنوان 
کرد: این تحقیق و تفحص تجمیع شــده ۳ تقاضای تحقیق 
و تفحــص از جانب نمایندگان بــوده که طرفین محورهای 
تحقیق و تفحص را در کمیســیون مطرح و کمیسیون نظر 

خود را در قالب این گزارش ارائه کرد.
وی گزارش کمیسیون متبوعش را بدین شرح قرائت کرد:
بر این اســاس بازگشت به نامه های شــماره ۶۰۷۱۹۵ 
مــورخ  ۱۴۰۰/۱/۲۲  مــورخ  ۱۳۹۹/۱۰/۲۹ و۵۷۷۶۱۰ 
و  ۱۶۴۵۱۹۵ مــورخ   ۱۴۰۰/۹/۱۶  موضــوع تقاضاهــای 
جنــاب آقای علی بابائی کارنامی نماینده محترم ســاری و 
میــان دور مبنی برتحقیق و تفحص از »عملکرد ســازمان 
توسعه و نوســازی معادن و صنایع معدنی ایران ) ایمیدرو( 
و سازمان گسترش و نوسازی صنایع ایران ) ایدرو( و صنایع 
فولاد و خودرو وابســته به ایمیــدرو و ایدرو« و جناب آقای 
محمدرضا صباغیان نماینده محترم مهریز،  بافق ، ابرکوه ، 
خاتم و بهاباد مبنی برتحقیق و تفحص از »عملکرد سازمان 
توسعه و نوســازی معادن و صنایع معدنی ایران ) ایمیدرو(  
و کلیه شــرکت های وابسته« و آقای احسان ارکانی نماینده 

محترم نیشابور، فیروزه و زبرخان مبنی برتحقیق و تفحص از 
»عملکرد سازمان توسعه و نوسازی معادن و صنایع معدنی 

ایران ) ایمیدرو( » به استحضار میرساند:
ضمناً با توجه به تشابه عناوین تحقیق وتفحص ها، گزارش 

ادغام آن با محورهای زیر ارسال می شود.
محورهای تحقیق و تفحص:

۱- رسیدگی به عملکرد ایمیدرو و شرکت تهیه و تولید 
مواد معدنی

۲- بررسی طرح های توســعه ای ایمیدرو و دارا بودن یا 
نبــودن توجیه فنی، اقتصادی و کارشناســی این طرح ها و 
همچنین میزان تاثیرگذاری طرح های اجراشــده تاکنون بر 

بهره وری و سودآوری این شرکت ها
۳- بررســی نحوه، علت و شرایط واگذاری کلیه صنایع و 

معادن وابسته به ایمیدرو به بخش خصوصی و غیردولتی
۴- بررســی میزان انطباق شــرایط احراز اعضای هیات 
مدیره ها و مدیران عامل و ســایر مدیران در ستاد مرکزی و 
شرکت های ایمیدرو با ضوابط و شرایط عمومی و اختصاصی 
انتصابات و ارزیابی میزان کارآمدی آنان در راســتای اهداف 

سازمانی
۵- بررســی میزان بهره وری نیروی انسانی و نحوه جذب 

و استخدام در ستاد و کلیه شرکت های وابسته به ایمیدرو
۶- تحقیق درخصوص تاثیر و ســهم ســازمان ایمیدرو 
و شرکت های وابســته در تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی و 

جهش تولید
۷- توجه به مناطق محروم، اشــتغال زایی و پایبندی به 

حقــوق جوامع محلی و حفظ و صیانت از محیط زیســت، 
میــراث فرهنگی و منابع تجدیدناپذیر و حقوق نســل های 
آینده از ارزش های مصوب سازمان ایمیدرو است. چقدر این 

ارزش ها رعایت شده است؟
۸- دلیل فاصله قیمتی بین قیمت بازار و قیمت کارخانه 

در صنعت مس و آلومینیوم
۹- نحوه انتصابات بخصوص استفاده از مدیران بازنشسته 

محکومین اقتصادی
۱۰- رســیدگی به عملکرد ایمیــدرو در صدور مجوز به 

معادن و ایجاد واحدهای صنایع جواز معدنی
۱۱- رسیدگی به عملکرد ایمیدرو در خصوص چگونگی 

اجرای اصل ۴۴ قانون اساسی
۱۲- رســیدگی به عملکرد شــرکت تهیه و تولید مواد 
معدنی در جهت حفظ و حراست آنومالیهای مکشوفه شرکت 

سنگ آهن مرکزی
۱۳- رســیدگی به عملکرد شــرکت تهیه و تولید مواد 
معدنی در حوزه نحوه واگذاری ببخشــی از فعالیتهای خود 

به بخش خصوصی
۱۴- رســیدگی به عملکرد ایمیــدرو و علی الخصوص 
شــرکت تهیه و تولید مواد معدنی در جهت اجرای صحیح 

حقوق کاشف معادن وفق مواد ۸ و ۹ قانون
محمدرضا صباغیان در مخالفت با رد تقاضای این تحقیق 
و تفحص  گفت: تحقیق و تفحص ابزار نظارتی مجلس است 
که می تواند از فســاد جلوگیری کند و شــرکت های بزرگ 
ایمیــدرو و ایدرو نیاز به تحقیق و تفحص بیشــتری دارند 

تا ببینیم که واگذاری معادن به بخش خصوصی و شــرایط 
واگذاری  در این شرکت ها چگونه صورت گرفته است .

نماینده مردم مهریز به بخش مزایده در این شــرکت ها 
اشاره کرد و گفت: در این زمینه باید شفاف سازی شود و این 
از محورهای اســت که باید در این تحقیق و تفحص صورت 
گیرد و انتظار می رود از کمیسیون صنایع و معادن  که این 
تحقیق و تفحص رد نشــود. تحقیــق و تفحص به نفع این 
مجموعه ها است و می تواند مشکلات این حوزه را بر طرف 
کند و از نمایندگان انتظار داریم به این تحقیق و تفحص رای 

دهند چون به نفع این شرکت هاست.
همچنیــن احســان ارکانی در مخالفت بــا رد  تقاضای 
تحقیق و تفحص بیان داشــت: ایمیــدرو در حوزه معدن و 
فولاد مشغول به کار است و باید به  عنوان یک شرکت بزرگ 
و تسهیلگر معادن ایران تبدیل شده باشد اما با داشتن  این 
ظرفیت بزرگ این شرکت تا کنون نتوانسته به اهداف خود 
دســت پیدا کند  به این دلیل باید تحقیق و تفحص مطرح 
شود. نماینده مردم نیشابور بیان داشت:سوال اینجاست که 
چرا کمیسیون صنایع و معادن به این تحقیق و تفحص رای 
منفی داده اســت باید در مورد این  تاریکخانه وزارت صمت 
روشنگری شــود و بررســی عملکرد ایمیدرو اعم از میزان 
تولید، فروش و ســرمایه گذاری و نحــوه انتصابات به عنوان 

موضوع اصلی تحقیق و تفحص مورد توجه قرار گیرد.
وی افزود:شــرایط واگذاری معادن به بخش خصوص در 
این شــرکت ها باید شفاف شــود، عملکرد مدیران عامل در 
ستاد مرکزی و شرکت های تابعه  باید ارزیابی شوند و میزان 
بهره وری نیروی انسانی ، نحوه جذب و استخدام در ایمیدرو 
باید روشن شود از نمایندگان می خواهم با رای خود به این 

تحقیق و تفحص  رای مثبت دهند.

ششــمین جلســه محاکمه جمشید شــارمهد سرکرده 
گروهک تروریستی تندر صبح دیروز )سه شنبه ۴ مرداد( در 
شعبه ۱۵ انقلاب و به ریاســت قاضی ابوالقاسم صلواتی و با 
حضور مستشار دادگاه، وکیل متهم و نماینده دادستان تهران 
برگزار شد. به گزارش ایسنا به نقل از میزان، قاضی ابوالقاسم 
صلواتــی در ابتدای این جلســه از دادگاه با فراخواندن متهم 
جمشید شــارمهد به جایگاه از وی خواست تا برابر اتهامات، 
دفاع کند. شارمهد با حضور در جایگاه گفت: جمشید شارمهد 
فرزند حمید هســتم، متولد ســال ۱۳۳۴ هجری شمسی، 
متاهل، ساکن آمریکا _ کالیفرنیا بوده و دارای تابعیت ایرانی 
_ آلمانی هســتم. قاضی صلواتی در خصوص اتهامات متهم 
بیان کرد: اتهامات آقای جمشــید شارمهد فرزند حمید که 
براساس کیفرخواست صادره در جلسات دادگاه های گذشته 
قرائت شد، دائر بر افساد فی الارض از طریق هدایت و رهبری 
گروه تروریستی تندر، طراحی و هدایت اقدامات تروریستی، 
بمب گذاری در حســینیه شــیراز مورخه ۲۴ فروردین سال 
۱۳۸۷ که موجب به شــهادت رســیدن ۱۴ نفــر و مجروح 
شــدن بیش از ۳۰۰ نفر شده اســت، بمب گذاری در دهانه 
تونل ســد سیوند در شــیراز و برنامه ریزی و طراحی جهت 
ترور مســئولین، برنامه ریزی و ساخت بمب جهت انفجار در 
کتابخانه و حوزه علمیه آیت الله گلپایگانی )ره( در قم که منجر 
به آتش سوزی در هتل جهان تهران شد، انفجار در کفشداری 
حرم مطهر حضرت امام خمینی )ره( و به هلاکت رســیدن 
تروریســت بیژن عباســی در ۳۰ خرداد ۱۳۸۸، انفجار دکل 
صدا و سیمای شیراز، انفجار بمب صوتی در پالایشگاه آبدانان 
ایلام، تحریق پالایشگاه شاهرود، افشای اطلاعات طبقه بندی 
شده مختصات موشکی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، ارتباط 

و همکاری با افسران اطلاعاتی دولت متخاصم آمریکا و رژیم 
صهیونیستی، تامین مالی اقدامات تروریستی در ایران به مبلغ 
بیش از ۳۰ هزار دلار، برنامه ریزی و طراحی انفجار لوله های 
انتقال نفــت بندر گناوه، برنامه ریزی بــه قصد ترور یکی از 
مقامات محلی شهرستان مریوان، برنامه ریزی به قصد بمب 
گذاری در سرکنســول گری روسیه در رشت، برنامه ریزی به 
قصد بمب گذاری در مصلی رشت حین برگزاری نماز جمعه، 
طراحــی و برنامه ریزی به قصد ترور اســتاندار وقت گیلان، 
طراحی و برنامه ریزی به قصد مسموم کردن آب شرب شهر 
مقدس قم، برنامه ریزی به قصد انفجار در حرم مطهر حضرت 
معصومــه )س(، برنامه ریزی به قصــد بمب گذاری در حوزه 
علمیه امامزاده شــاه فیض شیراز، برنامه ریزی به قصد بمب 
گذاری در مســجد دانشگاه شیراز، برنامه ریزی به قصد بمب 
گذاری در ســرویس های حمل و نقل پرسنل سپاه و بسیج، 
برنامه ریزی به قصد ترور امام جمعه وقت شیراز، برنامه ریزی 
به قصد سرقت مسلحانه از بانک ها و صرافی ها، برنامه ریزی به 
قصد انفجار در نمایشگاه بین المللی کتاب تهران، برنامه ریزی 
به قصد انفجار در حوزه علمیه حضرت عبدالعظیم حســنی 
در شــهرری، برنامــه ریزی به قصد عملیات تروریســتی در 
مجلس شورای اسلامی، برنامه ریزی جهت انفجار در وزارت 
امور خارجه و طراحی ۳۰ اقدام دیگر که با اشــراف اطلاعاتی 
ســربازان گمنام امام زمان )عج( خنثی شده است، تفهیم و 

قرائت، دفاعیات خود را بیان کنید.
متهم شارمهد در ابتدای دفاعیات خود گفت: موارد مطرح 

شده را قبول ندارم.
در ادامــه دادگاه قاضی صلواتی از متهم خواســت تا در 
خصوص نحوه جذب به گروهک تروریستی تندر، سرکردگی 

و هدایت آن و انفجار حسینه شیراز توضیح دهد.
متهم شــارمهد گفت: فعالیت من زمانی شروع شد که در 

حال مهاجرت از آلمان به آمریکا بودم.
متهم شارمهد گفت: در سال ۲۰۰۲ در آمریکا شرکت نرم 
افزاری تشکیل دادم و در ادامه به برخی از موضوعات مربوط 

به تاریخ ایران و اسلام علاقه مند و آنها را تبلیغ کردم.
قاضی صلواتی در ادامه از متهم خواســت تا در خصوص 

انفجار حسینه شیراز توضیح دهد.
متهم شارمهد گفت: این انفجار توسط یکی از انجمنی ها 
به نام مجید راســتگو در داخل شــیراز انجام شد، راستگو با 
مــن تماس گرفت و ارتباط برقرار کرد و گفت: طرحی دارد و 
می خواهــد آن را انجام دهد که من به وی گفتم که هر زمان 

طرح نهایی شد به من اعلام کن.
قاضی صلواتی خطاب به متهم شارمهد گفت: چه پاسخی 
در خصوص اظهارات و صحبت های خانواده معظم شــهدای 

حسینیه شیراز دارید؟
متهم شارمهد گفت: جز تاسف خوردن صحبتی ندارم.

قاضی صلواتی: شــما که می دانستی در داخل حسینیه 
شیراز هم کودک وجود دارد و هم زن.

متهم شارمهد: نه، نمی دانستم.
قاضی صلواتی: جزییات محل را به شما اعلام کرده بودند.

متهم شارمهد: کی اعلام کرده بود؟
قاضی صلواتی: متهمان؛ اسلامیان و راستگو.

به دســتور قاضی صلواتی، فیلم مربوط به جلســه دادگاه 
متهم محسن اســلامیان و اقاریر وی در سال ۱۳۸۷ منتشر 
شد. پس از پخش فیلم مذکور قاضی صلواتی خطاب به متهم 

شارمهد گفت: در این رابطه چه توضیحی دارید؟

متهم شارمهد در پاســخ به سوال ریاست دادگاه پاسخی 
نداد.

قاضی صلواتی: مسئولیت انفجار حسینه شیراز را در بیانیه 
خود برعهده گرفتی؟

متهم شارمهد: بله اما من کاری انجام ندادم.
به دستور قاضی صلواتی فیلم بیانیه متهم شارمهد پس از 

انفجار حسینه شیراز در جلسه دادگاه پخش شد.
قاضی صلواتی در ادامه گفت: تمام ایمیل های شما موجود 

است که دستور انفجار در حسینه شیراز را صادر کردید.
به دستور قاضی صلواتی فیلم مربوط به اظهارات اسلامیان 
در جلسه دادگاه سال ۱۳۸۷ در خصوص ارتباطشان با متهم 

جمشید شارمهد، در جلسه دادگاه پخش شد.
قاضی صلواتی در ادامه با اعلام ختم این جلســه از دادگاه 

گفت: زمان برگزاری جلسه بعدی متعاقبا اعلام خواهد شد.

در جلســه شورای عالی قوه قضائیه کارگروه پیشگیری از 
سرقت دبیرخانه شورای عالی پیشگیری از وقوع جرم مکلف 
شد اجرای مصوبات این شــورای عالی از ناحیه دستگاه های 
مســئول و ذیربط را پیگیــری کند و بر نحــوه اجرای این 
مصوبات توسط آن دستگاه ها نظارت داشته باشد. به گزارش 
ایسنا به نقل از مرکز رسانه قوه قضائیه، نشست شورای عالی 
پیشــگیری از وقوع  جرم صبح امروز سه شــنبه ۴ مرداد به 
ریاست حجت الاســلام والمسلمین محســنی اژه ای رئیس 
دســتگاه قضا و با سه دستور جلســه »مرور مصوبات قبلی 
شورای عالی پیشگیری از وقوع جرم«، »بررسی سیمای جرایم 
و آســیب های اجتماعی« و »بررســی و تصویب تقسیم کار 
ملی در چهارچوب وظایف و ماموریت های قوای ســه گانه در 

امر پیشــگیری از سرقت« برگزار شد. رئیس قوه قضائیه طی 
سخنانی با اشاره به آثار سوء روحی و روانی که جرم سرقت در 
جامعه و برای افراد جامعه ایجاد می کند، گفت: باید تمهیداتی 
همه جانبه اندیشــیده شود که آرامش روانی جامعه و مردم از 
بعُد اطمینان نسبت به رســیدگی به جرم سرقت و مجازات 
قانونی سارقین، تحکیم شود و هیچگونه نگرانی از این ناحیه 
برای مردم وجود نداشــته باشد. جهانگیر معاون اجتماعی و 
پیشگیری از وقوع جرم قوه قضائیه نیز در این جلسه به ارائه 

آماری از میزان و نوع آســیب های اجتماعی در اســتان های 
مختلف کشور پرداخت. همچنین سایر اعضای شورای عالی 
پیشگیری از وقوع جرم نیز به تناسب موضوعات مطرح شده 
و دستور کار جلسه، پیشــنهادات و نقطه نظرات خود را ارائه 
کردند. در جریان جلسه شورای عالی پیشگیری از وقوع جرم 
به ریاست حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای، مصوب 
شــد کارگروه پیشگیری از ســرقت دبیرخانه شورای مزبور، 
نســبت به تدوین ســازوکاری جهت هماهنگی، هم افزایی و 

جلوگیری از موازی کاری دســتگاه های ذی ربط در راســتای 
پیشگیری از سرقت، اقدامات مقتضی را ترتیب دهد. همچنین 
در جریان نشســت فوق الذکر، کارگروه پیشگیری از سرقت 
دبیرخانه شــورای عالی پیشــگیری از وقوع جرم مکلف شد 
اجرای مصوبات این شورای عالی از ناحیه دستگاه های مسئول 
و ذیربط را پیگیری کند و بر نحوه اجرای این مصوبات توسط 
آن دستگاه ها نظارت داشته باشد. در پایان این جلسه، رئیس 
قوه قضائیه با اشاره به اهمیت و ضرورت پیش بینی، شناسایی 
و ارزیابی خطر وقوع جرم و اتخاذ تدابیر و اقدامات لازم برای 
از میان بردن یا کاهش آن، بر کم کردن فاصله زمانی برگزاری 
جلسات شورای عالی پیشگیری از وقوع جرم و برگزاری منظم 

و مستمر جلسات این شورا وفق قانون تاکید کرد.

معاون رئیس جمهور در امور زنان: 

قانون دورکاری هنوز هم وجود دارد 

تحقیق و تفحص از »ایمیدرو و ایدرو« کلید خورد

نخستین دفاعیات جمشید شارمهد، سرکرده گروهک تروریستی تندر

در جلسه شورای عالی قوه قضائیه بررسی شد

بررسی تکالیف کارگروه پیشگیری از سرقت

اعضای جدید شورای نگهبان انتخاب شدند
نمایندگان مجلس شورای اسلامی دیروز عباسعلی کدخدایی، خیرالله پروین 
و ســیامک ره پیک را برای یک دوره ۶ ساله به عنوان حقوقدان شورای نگهبان 

انتخاب کردند.
به گزارش ایســنا به نقل از پایگاه اطلاع رســانی شورای نگهبان، نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی دیروز سه شنبه )۴ مرداد ۱۴۰۱(، انتخاب 
۳ عضو حقوقدان شــورای نگهبان را در دستور کار داشــتند. در این جلسه، از 
مجموع ۲۵۴ رای ماخوذه به ترتیب، عباســعلی کدخدایی با ۱۸۲ رای، خیرالله 
پروین با ۱۴۹ رای و سیامک ره پیک با ۱۱۶ رای برای یک دوره ۶ ساله، به عنوان 

عضو حقوقدان شورای نگهبان انتخاب شدند.

پزشکیان:
با زدن و گرفتن و برخورد کردن

مردم را نسبت به دین بدبین می کنیم
مسعود پزشکیان نماینده مردم تبریز در مجلس شورای اسلامی در گفت وگو 
با ایلنا، در پاســخ به سوالی درخصوص ســختگیری های اخیر در حوزه حجاب، 
موضوعاتی که مطرح می شود یا تصاویری که از برخوردهای گشت ارشاد منتشر 
می شــود، گفت: به نظر من آقایانی که می نشــینند و چنین دستورهایی صادر 
می کنند به جای اینکه به مردم فشار بیاورند، به خودشان فشار بیاورند که چه کار 
کردند که بچه ای که ما تربیت کردیم الان که جوان شده حرف ما را نمی پذیرد، 
حکومتی که ۴۰ سال دست خودشان بوده، صداوسیما، مدرسه، رادیو و منبرها را 
چگونه تربیت کردیم که جوانان مان اینطور شدند؟ ما می خواهیم تاوان ناتوانی و 
سوءمدیریت خودمان را از بچه هایی  بگیریم که در این جامعه و در ممکلتی که 

ما انقلاب کرده ایم به دنیا آمدند!
وی افزود: کسانی که چنین تفکری دارند آدم هایی هستند که فقط منطق زور 
را می فهمند. مردم که بد نیستند، حجاب که بد نیست؛ تو چگونه منتقل کردی 

که او بیزار شده از گفتن تو؟ بروند جواب این سوال را پیدا کنند.
نماینــده تبریز ادامــه داد: در حوزه های دیگر مدیریت هــای بیرونی بد بود، 
مدیریت مذهبی و دینی ما چرا اینگونه شــده اســت؟ جوابش زدن و گرفتن و 
برخورد کردن است؟ که بدتر جماعت را نسبت به دین بدبین کنند؟ هر اندازه که 
ما زور بگوییم مردم از ما بیزارتر می شــوند، بهتر است آن روی دیگر سکه را که 

منطق، عقل و خیر و برکت جامعه است، به مردم منتقل کنیم.
پزشکیان در ادامه عنوان کرد: این روند، روند درستی نیست. ما خیلی از اصول 
اعتقادی مــان را اجرا نکردیم و کاری بــه کارش نداریم؛ بعد آمدیم به بچه هایی 
که خودمان تربیت شــان کردیم، در مدرسه به آن ها آموزش دادیم، صبح و شام 
برایشان آیه و حدیث خواندیم با همه این کارها اینگونه شده اند،  حالا باید آن ها را 
کتک  بزنیم یا من را که مسئول تربیت شان بودم و نتوانستم وظیفه تربیت کردن 

را به خوبی انجام دهم باید مورد بازخواست قرار دهیم؟
وی خاطرنشــان کــرد: اگــر از من می پرســید، مقصر ما هســتیم، مقصر 
آن ها )جوانان( نیســتند، اگر این سبک زندگی خوب است ما بلد نبودیم به آن ها 

بگوییم خوب زندگی کنند.
نماینده مردم تبریز در مجلس یازدهم در ادامه اظهار داشــت: نکته مهم این 
اســت که با زور هیچ کس نمی تواند حتی فرزند خودش را وادار کند که کاری را 
انجام دهد. من اگر بخواهم فرزندم کاری را انجام دهد، گاهی تشــویق می کنم، 
گاهی کوتاه می آید یا اینکه گاهی صحبت می کنم؛ بالاخره با نرمش و زبان خوش 

سعی می کنم به آن کار جذبش کنم.
وی خاطرنشــان کرد: با این کارهایی کــه این ها دارند انجام می دهند نه تنها 
نتیجه مثبت نخواهند گرفت بلکه به صورت عکس برخی را نســبت به باورها و 

اعتقادات مان بدبین خواهند کرد.

وزیر اطلاعات:

ترویج بی حجابی از برنامه های دشمن است
وزیر اطلاعات تاکید کرد که ترویج بی حجابی از برنامه های دشــمن است که 

جامعه را از ارزش های قرآن جدا کند.
به گزارش ایسنا به نقل از دبیرخانه شورای هماهنگی اطلاعات، حجت الاسلام 
والمسلمین سید اســماعیل خطیب در دهمین دوره مســابقات قرآنی جامعه 
اطلاعاتی کشــور که به میزبانی سازمان حفاظت اطلاعات وزارت دفاع و باحضور 
مسئولین دستگاه های اطلاعاتی و حفاظتی برگزار شد، با  تسلیت به بازماندگان 
حادثه سیل اخیر استهبان گفت: هر چه بیشتر برای ترویج قرآن در جامعه تلاش 
کنیم، بر اقتدار جامعه اطلاعاتی و نظامی افزوده خواهد شــد و قرآن قدرت نرم 
ماســت، برنامه ها، سیاست ها و راهبردهای ما را تعیین می کند، چون کلام الهی 
اســت و عظمتی که امروز نظام جمهوری اســلامی در دنیا دارد به واسطه قرآن 

است.
رئیس شورای هماهنگی اطلاعات گفت: دشمن در تلاش است که به ارزش ها، 
هنجارهای قرآنی و معنویت جامعه آسیب بزند و ترویج بی حجابی از برنامه های 

دشمن است که جامعه را از ارزش های قرآن جدا کند.

سخنگوی کمیسیون امورداخلی کشور و شوراها خبر داد:
روند انتخاب شهرداران شفاف می شود

سخنگوی کمیســیون امور داخلی کشور و شــوراها از تصویب کلیات طرح 
انتخاب شهرداران در جلسه امروز این کمیسیون خبر داد.

علی حدادی در گفت وگو با ایسنا؛ ضمن تشریح جلسه امروز کمیسیون امور 
داخلی کشور و شوراها، بیان کرد: در جلسه امرور کمیسیون  کلیات طرح انتخاب 
شــهرداران مورد بحث و بررســی قرار گرفت و در نهایت به تصویب کمیسیون 
رسید. بر اساس این طرح قبل از ثبت نام شوراها، داوطلبان شهرداری باید ثبت 
نام کنند تا اســتعلامات لازم انجام شــود. در ادامه شوراها به ترتیب سه گزینه 
برای شــهرداری معرفی می کنند و بدین ترتیب روند انتخاب شهرداران شفاف 
خواهد شد. وی اظهار کرد: بر اساس این طرح مردم ضمن این که به شوراها رای 
می دهند، با واسطه شــهرداران را هم انتخاب می کنند که این مهم موجب رفع 
برخی نگرانی ها و مسائل خواهد شــد. با این حرکت مشارکت مردم در انتخاب 
شــهرداران رقم می خورد. در جلسات آینده جزییات این طرح مورد بررسی قرار 

خواهد گرفت.

رئیس سازمان تعزیرات حکومتی:

»تعزیرات« مرجع »رسیدگی« به تخلفات است
نه مرجع »کشف« تخلفات

رئیس سازمان تعزیرات حکومتی گفت: ســازمان تعزیرات به لحاظ مقررات 
قانونی مرجع رســیدگی به تخلفات است؛ نه مرجع نظارت و کشف تخلفات. به 
گزارش ایسنا، احمد اصانلو رئیس سازمان تعزیرات حکومتی در حاشیه نمایشگاه 
رویداد هم افزایی مدیریت ایران درباره عملکرد یکساله سازمان تعزیرات حکومتی 
گفت: یکی از راهبردهای اصلی ما حضور موثر و مســتمر در بازار بود و براساس 
همین موضوع بحث گشــت های مشترک تقویت شــد و بالای ۲۲۰ هزار فقره 
فقط گشت مشــترک در این مدت داشتیم. طی ۴ ماهه ۱۴۰۱ نزدیک به ۲۸۹ 
هزار فقره پرونده رسیدگی شده و میزان محکومیتی که در این ۴ ماهه داشتیم، 

نزدیک ۱۴ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان بوده است.
رئیس ســازمان تعزیرات حکومتی با بیان اینکه  ســازمان تعزیرات به لحاظ 
مقررات قانونی مرجع رســیدگی به تخلفات اســت؛ نه مرجع نظارت و کشــف 
تخلفات گفت: به لحاظ قانونی و تقســیم کاری کــه قانونگذار انجام داده مرجع 
نظارت و بازرسی و کشــف تخلف مسوولیتش برعهده سازمان حمایت و وزارت 
صمت و  وزارت کشاورزی و اتاق اصناف است و سازمان تعزیرات وظیفه رسیدگی 
به تخلفاتی را دارد که این دســتگاه ها گزارش می دهند؛ لذا ما منتظر گزارشات 
یا وصول پرونده از ناحیه دوستان نبودیم و  دوستان کار خود را انجام می دهند. 
عملکرد در این دولت خوب اســت و خروجی گزارشــات از ناحیه  دوستان  به 

سازمان تعزیرات نسبت به مشابه سال گذشته خروجی خوبی بوده است.
اصانلو تاکید کرد: همچنین ما  برنامه حضور گشــت های مشترک را توسعه 

دادیم و فقط در ۱۵ روزه عید ۱۴۰۱،  ۵۵ هزار گشت  مشترک داشتیم.
وی با بیان تعریف شــعب ملی گفت: این شعب در معیت سازمان حمایت یا 
بازرسان جهاد کشــاورزی در قالب گشت مشترک در واحدهای تولیدی حضور 

پیدا کرده و  کشف تخلف می کنند و در همانجا هم رسیدگی می شود.
اصانلو در پایان گفت: نظارت بر فروشــگاه های اینترنتی هم جزو برنامه های 
ماســت و آن را شروع کردیم و در این دو ســه هفته اخیر، فروشگاه های بزرگ 
اینترنتی را  بازرســی کردیم که هر کــدام به محکومیت های میلیاردی محکوم 
شدند و بالای ۱۲ هزار واحد صنفی متخلف در این دو سه هفته اخیر پلمب شده 

است. همچنین حضور تعزیرات در بازار را اجرایی کردیم.

اخبار کوتاه


